

## Chubb TravelWell Protection Plan e- voucher code Terms and Conditions

CHUBB®

1. Each e-voucher is only applicable to online enrolment for Chubb TravelWell Protection Plan – Single Trip Plan from 4 November 2022 to 30 April 2023 (both days inclusive) via Chubb's website (<https://hktravelwell.chubbtravelinsurance.com/travelwell/hk-en/home.html?brokerCode=HKCX>).
2. Customers need to fulfill the below requirement to enjoy the stated amount of e- voucher code:

Plan type	Premium requirement per policy	e-voucher value to be offset per policy
Single Trip	HK\$300 or above	HK\$300

3. Each e- voucher can be redeemed for one policy only.
4. If the customer cancels the policy, Chubb Insurance Hong Kong Limited (“Chubb”) will not refund the amount of the E-voucher to customer.
5. This offer is not redeemable for cash and non-refundable, and cannot be used in conjunction with any other promotional offer.
6. Chubb may change these terms and conditions without notice.
7. Chubb TravelWell Protection Plan – Single Trip Plan is underwritten by Chubb. Please refer to the insurance policy terms and conditions on coverage and exclusions.
8. All enrolments are subject to underwriting and approval by Chubb. Chubb reserves the right to accept or decline any enrolment and Chubb's decision is final.
9. These terms and conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of Hong Kong SAR.
10. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.

### 安達旅遊保險電子現金券優惠條款細則

1. 優惠只適用於由 2022 年 11 月 04 日至 2023 年 04 月 30 日（包括首尾兩日）於安達保險網站（<https://hktravelwell.chubbtravelinsurance.com/travelwell/hk-en/home.html?brokerCode=HKCX>）投保安達旅遊保險 - 單次旅遊保險 之顧客。
2. 顧客須符合以下要求以獲取電子現金券：

保障計劃類型	每張保單之保費要求	每張保單將獲贈之電子現金券金額
單次旅遊	HK\$300 或以上	HK\$300

3. 每張電子現金券只可使用一次。
4. 若客戶取消保單或投保申請，安達保險香港有限公司（「安達保險」）將不會向客戶退回電子現金券之價值金額。
5. 本優惠不可兌換現金或退款，此優惠不可與其他優惠同時使用。
6. 安達保險有權改變優惠條款而無須事先通知。
7. 安達旅遊保險 — 單次旅遊由安達保險核保及承保，詳細請參考保單條款細則、保障範圍及不保事項。
8. 以上產品由安達保險投保，如就保單有任何爭議，安達保險保留承保或拒絕之最終決定權。
9. 本條款及細則受香港特別行政區法律管轄並按其解釋。
10. 中英文版本如有任何歧異，概以英文版本為準。